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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Rosanna Pulkkinen avaa kokouksen ajassa 18:15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous on laillisesti kokoon kutsuttu ja päätösvaltainen.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslista hyväksytään.

4. Hallinto

Ei kokoukseen tuotavaa.

5. Talousasiat

Yka-sopimus vielä hoitamatta, Otto taloudenhoitajana laittaa hakemuksen
menemään. Kulukorvauksia ei ole vielä maksettu, hoidetaan
lähitulevaisuudessa. kun pankissa käyty siirtämässä tilinkäyttöoikeudet.

6. Kulttuuri

Kontaktin Pullaa, politiikkaa ja taidetta -tapahtumaan on ilmoittautunut 9
ihmistä. Pullaa ostetaan kaupasta ja tarjoillaan Oodissa. Keskustelua
käytännön asioista. Ainakin Lauri ja Viivi menossa. Markkinoidaan vielä
somessa.

Äänimaljasessiosta saatiin tarjous. Puhutaan tapahtumien osallistujien
vähäisestä määrästä ja sen syistä. Maarja puhunut muiden järjestötoimijoiden
kanssa, että mainostetaan myös muiden tapahtumia. Esitetään, että



unohdetaan äänimaljasessio viimeaikaisten tapahtumien vähäisen
osallistujamäärän perusteella. Hyväksytään esitys.

Yritetään pitää silmät auki ja etsiä kivoja kulttuuritapahtumia.

7. Työelämä ja alumnit

Anton aikoo ottaa yhteyttä muihin ainejärjestöihin ekskursioiden suhteen.
Ideoidaan muiden järjestöjen kanssa.

8. Opintoasiat

Lauri kertoo tieteenalakokouksesta, joka pidettiin 14. maaliskuuta. Käsiteltiin
mm. uutta OPS:ia, joka vaikuttaa enemmän maisteri- kuin kandivaiheeseen.
Opiskelijat kokevat, että sosiologian kursseilla on liian paljon päällekkäisyyttä.
Opiskelijat myös haluaisivat enemmän palautetta. Maisteriopinnoista annettu
palautetta, että niitä ei koeta riittävän haastaviksi. Tieteenala pyrkii saamaan
dekaanilta lisää tukipalveluita. U35 menossa remonttiin. Puhuttu
dekolonisaatiokirjelmästä, jota käsitelty edellisessä kokouksessa.

Opintojenkehittämispäivät toukokuussa.Mietitään keskustelunaiheita, esim.
kurssipalautteiden anonymiteetti.

Seuraava tieteenalakokous pidetään 25.4. Rosanna pyytää, että otettaisiin
esiin kurssikuvauksen laittaminen Sisuun ajoissa.

Rosanna menossa ohjauksenkehittämistyöpajaan 30.3.

Kokoustauko alkaa ajassa 19.00.

Tauko päättyy ajassa 19.10.

9. Web- ja tiedotusasiat

Rosanna muistuttaa jäsenistöä aktiivisuudesta Teamsissa. Maarja pyytää
vastaamaan Doodleihin ripeästi.

10. Tilat

Kuppalan kalusteet on vaihdettu.
Kontaktilla on siivousvuoro viikolla 15 Taso ry:n kanssa pääsiäisen jälkeisellä
viikolla. Myöhemmin päätetään, kumpi siivoaa Kuppalan ja kumpi
Kannuklusterin.



11. KV ja suhteet

Saimi lähettää Dilemmalle sähköpostia yhteistapahtumasta. Yksi
tapahtumaidea voisi olla “Kaverikuppala”.

12. Yhdenvertaisuus

Sanchi ja Saimi tapaamassa ensi viikolla YV-asioiden merkeissä.

12.4. pidetään uuden Valtsikan YV-suunnitelman työstämiskokous. Kontakti
osallistuu uuden suunnitelman työstämiseen. Kommentit tulee laittaa
suunnitelman vanhaan versioon, jotta Saimi voi viedä eteenpäin.
Puheenaiheena ainakin Jodel ja siellä tapahtuva kiusaaminen.

Kannunvalajien ja tiedekunnan yhdenvertaisuusiltapäivä pidetään 24.4.
Aiheena monimuotoisuus ja yhdenvertaisuus tutkintovaatimuksissa.

13. Ympäristö / Environment

Ei kokoukseen tuotavaa.

14. Tapahtumat ja virkistys

Lauri ollut sosiologipäivillä 23.-24.3. Sen yhteydessä Wopin
opiskelijatapahtuma, jossa järjestäjien lisäksi 2 ihmistä. Junalakko vaikutti
osallistujamäärään. Oli kuitenkin hauskaa. Sosiologipäivien parasta antia
olivat kiinnostavat työpajat.

Viestintävastaavat hoitavat Wop-päivien sisällöstä tiedottamisen.

Myös Tampereella kärsitään tapahtumien osallistujavajeesta.

Maarja ja Otto olleet Sociology Talkissa. Opetushenkilökunnasta ja muusta
henkilökunnasta paikalla noin 25 henkilöä. Mielenkiintoista sisältöä.
Henkilökunta ollut tyytyväisiä, kun Kontaktin edustajia ollut paikalla. Seuraava
Sociology Talks pidetään 18.4.

Merkkimarkkinat 4.4. Käsitelty viime kokouksessa.



Lauri ehdottaa kirppistapahtumaa. Pidetään mahdollisena, myöhemmin
keväällä tai syksyllä. Vaatisi yhteydenottoa muihin sosiaalitieteiden järjestöihin
(Saimi lähettää sähköpostin). Ideoidaan aloitusta Teamsissa. Tapahtuma
voitaisiin pitää Kuppalassa. Ideana lähinnä fasilitoida vanhojen vaatteiden ja
tavaroiden myymistä, mutta järjestöt voivat myydä esim. keksejä. Deadline
viestin lähettämiselle 7.4.

Esitetään, että perutaan synttärisitsit 8.4. vähäisen ilmoittautumismäärän
vuoksi. Hyväksytään esitys. Viestitään Instagramissa ja kerrotaan suoraan,
että sitsit on peruttu vähäisen osallistujamäärän perusteella. Hallituksen
ulkopuolisille ilmoittautuneille laitetaan lisäksi sähköpostiviesti.

Ehdotetaan, että jatkossa ulkosuhdevastaava voisi laittaa kutsua tapahtumiin
vanhoille hallituslaisille ja muille järjestöille.

Keskustelua tapahtumainfon tavoitettavuudesta.

Sosiaalitieteiden vappu 26.4. Maarja kertoo ideointiryhmästä.
Todennäköisesti tulossa jonkinnäköistä nakkeilua.

Kajsa muistuttaa mökkireissukyselyyn vastaamisesta.

15. Muut esille tulevat asiat

Ei kokoukseen tuotavaa.

16. Posti

Ei olla haettu.

17. Seuraavan kokouksen ajankohta

Puheenjohtajisto valmistelee Doodlen seuraavan kokouksen ajankohdasta,
pidetään viikolla 18.

18. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19:58.


